
  

Glomfjord skole, Skoleveien 7, 8160 Glomfjord 
 

GLOMFJORD SKOLE 

 

Bårdsen, Kjetil Aag 

Dokmo, Tonje 

Göldner, Lars 

Hestad, Tone Marie Swensen 

Jonassen, Janne Evy Anne 

Kristiansen, Anna- Elisabeth 

Martinussen, Hanne Victoria Sleipnes 

Nicolaisen, Marie 

Norum, Renate 

Olsen, Ann Katrin 

Tinnan, Ida Josefine Bang 

Tostrup, Ida Henriette 

Vibe, Petter Buvik 

Wenberg, Annica 

 

REFERAT FAU- MØTE TIRSDAG 05.NOVEMBER 

Sted: Glomfjord skole, mediateket 

Tidspunkt: kl. 18.00 

 

Til stede: Marie Nicolaisen, Tone Marie Swensen Hestad, Hanne Victoria Sleipnes 

Martinussen, Renate Norum, Ida Henriette Tostrup, Petter Buvik Vibe og Annica Wenberg. 

 
Saker: 

Sak: 05/ 2024-2025 Godkjenning av referat 

Referat godkjent 

Sak: 06/ 2024-2025 17.mai komite 

FAU er enige om at 6.klasse har hovedansvaret for 17.mai arrangementet. 

Pengene SKAL gå til leirskoleopphold i 7.klasse. ALLE, fra alle klassene skal 

levere kake til 17.mai. Dette skal legges ut på klassesidene på Facebook, slik 

at alle er informert om det. 7.klasse tar ansvar for lekene og får en sum slik 

som 9.klasse pleide å få. Dette kan bruke til f.eks. skoleavslutningen i juni. 

FAU skal ha 1000kr av inntektene for 17.mai arrangementet til fornying av div 

utstyr i den forbindelse.  

Tog-kulturen må også tas opp. FAU har fått et utgått nettbrett fra Statkraft til 

Zettle. 

Sak: 07/ 2024-2025 Toalett, jenter 

Her har det ikke skjedd noe, og noe må gjøres. Vi har tidligere blitt fortalt at 

alt var kjøpt inn, og at arbeidet skulle starte på nytt budsjettår. Både det og 

mange flere budsjettår har gått, og det finnes vist ingenting av det som var 

kjøpt inn.  

Jeg sender Johan Votvik en e-post. Vi tar kontakt med elevrådet, det er 

ønskelig at de løfter saken opp.  
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Sak: 08/2024-2025 Retningslinjer klassekonto 

Tar dette på neste møte 

Sak: 08/2024-2025 Eventuelt 

- Halloween – Oppsummering: Få møtte opp, en helg der mange var borte, 

både svømmestevene og fotballkamper. Ønsker nytt arrangement til neste 

år. Var veldig bra for dem som møtte opp. 

Mellomtrinnet har ikke behov for så mange vakter. 

Det er bestemt at 7.klasse tar ansvaret for dette arrangementet til neste år. 

- Julegateåpning: Grendeutvalget har spurt om FAU kunne hatt bålpanne og 

solgt gløgg på julegateåpningen 30.noveber. Her er vi og enige om at en fast 

klasse kunne hatt ansvaret for dette. Det er bestemt at 3.klasse tar dette.  

- Sommeravslutning: Det er ønsket at det er et bedre opplegg rundt dette. 

Felles konkurranse, lek o.l.  

 

- Tydelig årshjul 

 

- Kostymer og under vinterfestivalen (15.-23.mars) Årets tema er DYR 

FAU ønsker også at kostymetoget/vinterfestivalen kommer inn i 

planene/årshjulet til skolen. Kanskje som en temauke, der vi også kan 

samarbeide om tema og kostymer til kostymetoget. For at alle skal være 

inkludert. 

 

 

- Avslutningsseremoni for 7.klasse, FAU har et forslag om at 5.klasse har 

ansvaret for å pynte gymsalen, slik 8.klassen har hatt for 10.klassen 

 

- Dugnad til våren, ting som vi ønsker skal bli gjort: hyllesystem på kvisten til 

både 17.mai utstyr og halloween utstyr, og alt annet 

 

 

Referent 

Marie Nicolaisen, Leder FAU, Glomfjord 

 


